
 Protokół Nr 17/2011 
z  posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Białogardu 

w dniu 14 grudnia 2011 r.  
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 
 
Porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej na rok 2012. 
3. Protokoły z przeglądu dróg: 
    a) miejskich, 
    b) powiatowych. 
4. Informacja o stanie technicznym kanalizacji deszczowej dróg miejskich i powiatowych. 
5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 
Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 
 
 Posiedzenie o godz. 1503 „otworzyła i prowadziła” K. Leś Przewodnicząca  Komisji  
Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Białogardu.  
 Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za – 5 (jednogłośnie).  
 
  Przewodnicząca Komisji K. Leś zaproponowała wniesienie do porządku posiedzenia 
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard 
na lata 2012-2019 oraz rozpatrzenie skargi mieszkańca na działalność Burmistrza 
Białogardu. 
 
  Komisja przegłosowała zaproponowany porządek posiedzenia: za – 5 (jednogłośnie). 
 
 
 Ad 2. Protokoły z przeglądu dróg miejskich i powiatowych. 
 
  W punkcie 2 Komisja rozpatrywała punkt 3 porządku posiedzenia. 
  
  Protokoły z przeglądu dróg przedstawiła E. Szulakiewicz Naczelnik Wydziału 
Gospodarki Komunalnej. 

Radna K. Drachal-Mostek zgłosiła usterki: brak kostki na chodniku przy ulicy 
Dworcowej 10, uszkodzony krawężnik przy ulicy Komara,  
 
 E. Szulakiewicz Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej poinformowała, że 
wszystkie uwagi Komisji oraz zgłoszone usterki zostaną naprawione.  
 

Radny A. Siwek zgłosił problem remontów dróg powiatowych objętych okresem 
gwarancyjnym.   

Zdaniem radnego na ulicy Mickiewicza poprawione zostały tylko dwie studzienki 
kanalizacyjne.  

Radny zgłosił usterki zapadających się studzienek kanalizacyjnych się na ulicy 
Lipowej. 

Zdaniem radnego A. Siwka Komisja Rewizyjna powinna dokonać przeglądu 
dokumentacji dróg miejskich. Miasto powinno powołać rzeczoznawcę w celu sprawdzenia 
czy wykonawca prawidłowo wykonywał wysokość nawierzchni dróg i użył do wykonywania 
dróg właściwych materiałów budowlanych.   



Zdaniem Radnego zgodnie z prawem budowlanym należy co roku dokonywać 
przeglądu dróg łącznie z kanalizacją.  

Radny A. Siwek i Przewodnicząca Komisji K. Leś mieli zastrzeżenia do stanu 
technicznego przejętych ulic powiatowych: ulicy 1 Maja i ulicy Wojska Polskiego.  
 
 Przewodnicząca Komisji K. Leś poddała pod głosowanie wniosek radnego A. Siwka. 

Komisja przegłosowała wniosek o powołanie biegłego rzeczoznawcy w sprawdzenia 
regulacji wysokości włazów kanalizacyjnych w drogach:  za – 3, przeciw – 2, wstrzymało 
się – 0. Wniosek został przyjęty. 

  
Radna K. Drachal- Mostek zgłosiła wniosek o podprowadzenie do stanu właściwego 

nawierzchni dróg.  
Przewodnicząca Komisji K. Leś poddała pod głosowanie wniosek radnej K. Drachal-

Mostek. 
  

Komisja przegłosowała wniosek radnej: za – 2. Wniosek został odrzucony. 
 

Radny A. Milczarek zgłosił usterkę chodnika na skrzyżowaniu ulic Bolesława śmiałego 
z ulicą Zwycięstwa. Radny poinformował iż na środku chodnika znajduje się dziura, która 
stwarza zagrożenie pieszym.  
 
 
 
Ad 3 Stan techniczny kanalizacji dróg miejskich i powiatowych 
 
  W punkcie 3 Komisja rozpatrywała punkt 4 porządku posiedzenia. 

 
E. Szulakiewicz naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej przedstawiła orzeczenia 

techniczne kanalizacji deszczowej dróg powiatowych z roku 2010. 
 

Przewodnicząca Komisji K. Leś pytała o koszty wynikające z naprawy kanalizacji 
deszczowej dróg powiatowych i zgłosiła wniosek o powołanie rzeczoznawcy celem ustalenia 
naprawy wszystkich kanalizacji deszczowych dróg powiatowych.  
 

Naczelnik E. Szulakiewicz zwróciła uwagę, że należałoby dokonać aktualnej 
inwentaryzacji kanalizacji deszczowej w mieście.  

 
Burmistrz Białogardu wyjaśnił Komisji sytuację faktyczną stanu technicznego 

kanalizacji deszczowej w mieście. Burmistrz wyjaśnił, że opinie z lat poprzednich dotyczące 
remontów kanalizacji dróg powiatowych były sprzeczne.  

Zdaniem Burmistrza Białogardu właściwym dla Miasta rozwiązaniem było przejęcie 
dróg powiatowych. Miasto przejmując całą infrastrukturę staje się jej właścicielem i ma 
możliwość decydowania o tym co i kiedy należy wykonać w istniejącej infrastrukturze. 

Ponadto drogi powiatowe stanowią podstawowe ciągi komunikacyjne stanowiące 
majątek Miasta.   

Burmistrz Białogardu poinformował Komisję o zamiarze powołania jednostki 
organizacyjnej Miasta powołanej do poboru opłat za odprowadzenie dróg deszczowych. 

W kwestii finansowania Burmistrz poinformował Komisję, iż będzie ubiegał się 
o pozyskanie środków finansowych zewnętrznych krajowych oraz z Unii Europejskiej na 
poprawę infrastruktury w mieście.    
 

Radny A. Siwek pytał kto będzie nadzorował naprawy i konserwację przejętych dróg 
powiatowych. 

Burmistrz Białogardu wyjaśnił, iż odpowiedzialnym w powyższym zakresie będzie 
Wydział Gospodarki Komunalnej Urzędu Miasta Białogard. 
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Ad 4 Rozpatrzenie skargi mieszkańca miasta na działalność Burmistrza Białogardu. 
 
  W punkcie 4 Komisja rozpatrywała wniesioną do porządku posiedzenia Komisji 
skargę mieszkańca na działalność Burmistrza Białogardu. 
 

Przewodnicząca Komisja K. Leś poinformowała, iż Komisja Infrastruktury zajmie 
stanowisko w sprawie złożonej skargi i poprosiła Burmistrza o wyjaśnienia w sprawie.   
 

Burmistrz Białogardu przestawił swoje stanowisko odnośnie złożonej skargi.  
 

Radny P. Szyszlak przestawił stanowisko Komisji Rewizyjnej.  
 

Zdaniem Przewodniczącej Komisji K. Leś skarga mieszkańca jest zasadna i wycena 
nieruchomości jest zawyżona. 
 

Dodatkowych wyjaśnień w sprawie udzieliła M. Stachowiak Zastępca Burmistrza 
Białogardu oraz B. Szulakiewicz Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.  
 

Przewodnicząca Komisji K. Leś po zapoznaniu się z dokumentami i wysłuchaniu 
wyjaśnień  w sprawie poddała pod glosowanie wniosek aby zawiesić rozpatrywanie skargi na 
Burmistrza Białogardu.  

Ponadto Przewodnicząca Komisji K. Leś w imieniu Komisji zwraca się z prośbą do 
Burmistrza Białogardu o przedłużenie terminu złożenia oświadczenia nabycia nieruchomości 
zabudowanej przy ulicy Chodkiewicza 3 do czasu wydania opinii przez Stowarzyszenie 
Rzeczoznawców.  

Komisja przegłosowała złożony wniosek: za-5 (jednogłośnie). Wniosek został 
przyjęty. 
  
Ad 5. Zamknięcie posiedzenia  
 
  Po wysłuchaniu uwag członków Komisji o zakończeniu posiedzenia i przełożeniu na 
inny termin dalszego rozpatrywania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji poddała 
wniosek pod głosowanie.  
 Komisja przegłosowała wniosek o zakończeniu posiedzenia i przełożeniu na inny termin 
dalszego rozpatrywania porządku posiedzenia: za -  4, wstrzymało się -1. Wniosek został 
przyjęty.  
 
          O godzinie 1645  K. Leś Przewodnicząca Komisji zakończyła posiedzenie Komisji 
Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Białogardu. 
 
Protokołowała: Joanna Kamińska 

Przewodnicząca Komisji      
 
            Krystyna Leś 
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